
PROTOKÓŁ  NR XXXV/2017
XXXV  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU

w dniu 25 września 2017 r.

     XXXV sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzył ją  o
godz.1700  Wiceprzewodniczący Rady Pan Artur Olechno. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 12, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały (w
trakcie posiedzenia przybyły jeszcze 3 osoby).
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
         Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Artur Olechno – przedstawił propozycję porządku dziennego,

Jednogłośnie przyjęto następujący porządek dzienny :

1. Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego.
2. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  od  ostatniej  sesji  (w  tym  informacja  na  temat

uruchomienia w Karakulach przy cmentarzu miejskim spalarni zwłok (krematorium).
3. Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji.
4. Rozpatrzenie skargi Pani Marii Barbary Janulis na Burmistrza Supraśla.
5. Rozpatrzenie skargi mieszkańców Sołectwa kol.Sobolewo na działalność Burmistrza Supraśla.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał :

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Sportowych w Supraślu w Sportową
Szkołę Podstawową im. Ferdynanda Mareckiego w Supraślu, 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Elizy Orzeszkowej w Sobolewie w
Szkołę Podstawową im. Elizy Orzeszkowej w Sobolewie

c) w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  w  Zespole
Szkolno-Przedszkolnym  w  Ogrodniczkach  w  ośmioletnią  Szkołę  Podstawową  w  Zespole
Szkolno-Przedszkolnym w Ogrodniczkach,

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Cieliczance,
e) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sobolewo, gm. Supraśl (ul. Owocowa),
f) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany, gm. Supraśl (ul. Królewska),
g) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule, gm. Supraśl (ul. Wschodnia),
h) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ogrodniczki, gm. Supraśl (ul. Nowodworska),
i) w sprawie przedłużenia dzierżawy części nieruchomości ozn. jako działka nr 1924/3 o pow.

0,0020 ha, położonej w Supraślu przy ul. 11-go Listopada 25, na której posadowiony jest
garaż tymczasowy,

j) w sprawie  dalszej  dzierżawy części  nieruchomości  ozn.  jako  działka  nr  1487/10  o  pow.
0,0382 ha, położonej w Supraślu przy ul. Konarskiego,

k) w sprawie dalszej dzierżawy części nieruchomości ozn. jako działka nr 276/3 o pow. 0,0480
ha, położonej w Grabówce przy ul. Berberysowej,

l) w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  ozn.  jako  działka  nr  724/1  o  pow.  0,15  ha
położonej we wsi Ciasne przy ul. Polnej,

m) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. projektu miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  gminy  Supraśl  obejmującego  obszar  części
obrębów ewidencyjnych Karakule, Sowlany, Ciasne i Sobolewo),

XXXV  sesja w dniu 25 września 2017 r. 1



n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  opracowania  projektu
zmiany  „Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy
Supraśl),

o) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  wykonania  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Supraśl),

p) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  opracowania  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Sowlany),

q) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  opracowania  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Karakule i Ogrodniczki)

r) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Supraśl w rejonie ul.Białostockiej –
rozszerzenie cmentarza),

s) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  sporządzenia  projektu
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Supraśl  w  obrębie
geodezyjnym Henrykowo),

t) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  opracowania  projektu
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy Supraśl – rejon
Szosy Baranowickiej na odcinku Zaścianki),

u) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. zagospodarowania doliny
rzeki Supraśl – budowa kładki wraz z przebudową jazu na rzece  Supraśl),

v) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot.  wykonania dokumentacji
projektowej budowy ul.Sosnowej w Zaściankach),

w) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i
zabezpieczenie  środków finansowych  na realizację  zadania  (dot.  przeprowadzenia  badań
właściwości  leczniczych  klimatu  dla  potrzeb  sporządzenia  operatu  uzdrowiskowego
Uzdrowiska Supraśl),

x) w sprawie podjęcia współpracy z miastem Niemenczyn na Litwie,
y) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.
z) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. projektu Ogrodu Saskiego w
Supraślu)

7. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Przyjęcie protokołów z XXXIII  i XXXIV sesji.
10. Wolne wnioski i informacje.
11. Zakończenie.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.2

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  od  ostatniej  sesji  (w  tym  informacja  na  temat
uruchomienia w Karakulach przy cmentarzu miejskim spalarni zwłok (krematorium) :
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Sprawozdanie z działalności od ostatniej sesji przedstawił Burmistrz Pan Radosław Dobrowolski
(zał. nr 2).
Następnie Burmistrz przedstawił informację na temat uruchomienia przy cmentarzu w Karakulach
krematorium (zał. nr 3).
Pani Składanek zapytała :

1) co się stało, że w 2011 r. Starosta nie zgadzał się na uruchomienie krematorium, a w 2016 r.
taką decyzję wydał,

2) dlaczego gmina nie próbowała odwoływać się od tej decyzji do sądu administracyjnego,
3) dlaczego  mieszkańcy  Karakul  nie  byli  powiadamiani  o  tym  co  się  dzieje  w  sprawie

krematorium zgodnie ze stanowiskiem Rady Miejskiej,
4) czy  wcześniej  nie  można  było  zmienić  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego,

Marcin Januszkiewicz – zapytał z czego wynika i skąd się bierze sprzeciw przeciwko budowie tego
krematorium,

Pani Składanek stwierdziła, że nikt nie da mieszkańcom 100 % pewności, że wydobywające się
substancje nie są szkodliwe, być może samo ciało człowieka przy spalaniu nie jest szkodliwe, ale
przy okazji spalane są np. buty, czy plomby.
Krystyna Woronko – zwróciła  uwagę,  na fakt,  że  przy  tej  inwestycji  nie  jest  wymagany raport

środowiskowy, a to oznacza, że ta inwestycja wcale nie jest taka szkodliwa,
 -  ponadto  Rada  Sołecka  wsi  Karakule  nie  widzi  tu  jakiegoś  większego

problemu,
Józef Fiłonowicz –  jego zdaniem Burmistrz miał prawo zaskarżyć decyzję Wojewody, ale się bał, a

trzeba było tą decyzję zaskarżyć do WSA,
Burmistrz – wyjaśnił, że gmina Supraśl ostatnią decyzję w tej sprawie podjęła w 2011 r. ,  kiedy to

wydano decyzję o warunkach zabudowy, dalsze postępowanie w tej sprawie toczyło się
już poza gminą Supraśl, (Starostwo i Podlaski Urząd Wojewódzki)

Mariusz Romanowicz – podkreślił, że od 2014 r. sprawa tego krematorium tylko raz była poruszana
na posiedzeniu Komisji ds. Uzdrowiska,

Mariusz Żukowski – podkreślił, że postępowanie administracyjne przed Burmistrzem toczyło się na
początku 2011 r.,  natomiast dalej decydentem był wyłącznie Starosta,

 -  dlatego  te  wszystkie  pytania  Pani  Składanek  powinny  być  kierowane  do
Starosty,

 -   odnośnie złożenia skargi do sądu administracyjnego, to przede wszystkim
trzeba mieć jakieś argumenty prawne, a takich nie mieliśmy,

 -   sam  sprzeciw  mieszkańców  i  organów  gminy  nie  wystarczy,  to  nie  jest
argument prawny,

 -  ponadto  złożenie  skargi  do  sądu  nie  powoduje,  że  taka  decyzja  podlega
wstrzymaniu,

 -  jeszcze raz podkreślił, że w tej sprawie nie było ewidentnego złamania prawa
przez Starostę,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.3

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji :

Marcin Januszkiewicz – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji ds. Uzdrowiska i Ochrony
Zdrowia,

Paweł Koronkiewicz – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej,
Bernard  Prochaski  –  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Infrastruktury  i

Bezpieczeństwa Publicznego,
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Ad.4

Rozpatrzenie skargi Pani Marii Barbary Janulis na Burmistrza Supraśla (zał. nr 4) :

Mariusz Żukowski – stwierdził, że chodzi o odszkodowanie za około 5 m2 gruntu, 
Burmistrz – zwrócił uwagę, że pozwolenie na budowę wydane przez Starostwo zawierało błąd i

Urząd przyznaje, że na etapie wydawania decyzji o warunkach zabudowy taki błąd się
wkradł,

- jeżeli zaś chodzi o całą procedurę, to nie było żadnych uchybień formalno-prawnych,
Walerian Anisimowicz – wyjaśnił, że cała sprawa wynikła w związku z tym, że na początku lat 90-

tych jedna z działek została przez Wojewodę skomunalizowana,
Mariusz Romanowicz – zapytał czy są z tą panią prowadzone jakieś rozmowy,
Burmistrz – stwierdził, że jest otwarty na to, aby te 5 m2 wykupić i taka propozycja do Pani Janulis

została wysłana, na razie odpowiedzi nie mamy,
Mariusz Romanowicz – postawił wniosek o przesunięci tej sprawy na następne posiedzenie,
Marcin Januszkiewicz – postawił wniosek o uznanie tej skargi za niezasadną, 

stanowisko Rady – za przesunięciem rozpatrywania tej skargi
na następne posiedzenie głosowało 5 radnych, przeciw 6

i 2 wstrzymało się od głosowania,

Artur Olechno – w związku z powyższym zaproponował przegłosowanie uchwały z zapisem, że
skargę uznaje się za niezasadną,

uchwałę Nr XXXV/396/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 7 głosach za, 1 przeciw

i  5 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 5)

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.5

    Rozpatrzenie skargi mieszkańców Sołectwa kol.Sobolewo na działalność Burmistrza Supraśla  
(zał. nr 6) :

Burmistrz – przypomniał, że ta skarga była rozpatrywana na poprzedniej sesji i została uznana za
niezasadną,  ale  ponieważ  uchwała  nie  miała  merytorycznego  uzasadnienia,  została
przez Wojewodę uchylona,

-   mieszkańcy m.in. skarżą, że przedłuża się budowa kanalizacji deszczowej i budowa
nawierzchni ul.Tygrysiej,

-    przypomniał,  że  to  na  jego  wniosek  w  ubiegłym roku  wprowadzono  do  budżetu
budowę kanalizacji deszczowej w ul.Tygrysiej, (jako I etap budowy ul.Tygrysiej),

-  postępowanie  toczy  się  tak  długo,  ponieważ  w  ubiegłym  roku  były  problemy  z
pozyskaniem działek pod przepompownię,

-  zdaniem skarżących to Burmistrz jest osobiście odpowiedzialny za to, że ta inwestycja
od  7  czy  8  lat  nie  jest  realizowana,  a  przecież  Burmistrz  jest  tylko  organem
wykonawczym, a to Rada Miejska decyduje o inwestycjach,
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-  odnośnie budowy przedszkola samorządowego w Grabówce, skarżący również nie mają
racji, ponieważ przystąpienie do realizacji tego przedsięwzięcia przeciągało się, gdyż
czekaliśmy kilka miesięcy na ocenę tego projektu w Urzędzie Marszałkowskim,

-  kolejny zarzut mówiący, że to Burmistrz doprowadził do przekazania do Białegostoku
około  200  ha  gruntów  leżących  na  terenie  Sobolewa  jest  również  nie  trafiony,
ponieważ były to grunty Skarbu Państwa i to Skarb Państwa decydował o sprawach
własnościowych tych gruntów,

Ludmiła Sawicka –  zwróciła uwagę, że skarżącymi są mieszkańcy Sołectwa kol.Sobolewo, a nie
ona, natomiast uzasadnienie dotyczy wyłącznie jej osoby,

Nina Kubajewska –  stwierdziła, że w tej skardze przelane są dosłownie słowa, które wypowiadała
radna Sawicka na tej sali,

-    ponadto  w  tej  skardze  napisane  jest,  że  m.in.  radna  Kubajewska  była
przeciwna budowie przedszkola w Grabówce, a to jest ewidentną nieprawdą,
ponieważ nigdy nie była przeciwna budowie przedszkola, a jedynie przeciw
jego lokalizacji,

Bernard Prochaski – poprosił o przeproszenie jego, radnej Kubajewskiej i radnej Suszczyńskiej za to
co zostało napisane w tej skardze, (jeżeli skarga zostanie uznana za niezasadną)

Ludmiła Sawicka – jeszcze raz zwróciła uwagę, że uzasadnienie napisane jest  tak, jakby to ona
złożyła tą skargę, natomiast skargę złożyli mieszkańcy, jej podpisu pod tą skargą
nie ma,

Burmistrz – stwierdził, że rzeczywiście radna Sawicka tej skargi nie podpisała i dlatego w ramach
autopoprawki  proponuje  aby  w  uzasadnieniu  zamiast  wyrazów  „radna  Sawicka”
zostały  wpisane  słowa  „mieszkańcy”,  zamiast  „skarżąca”  –  „skarżący”,  zamiast
„zarzuciła” – „zarzucili”

Daniel Sadowski – postawił wniosek o zakończenie dyskusji,

stanowisko Rady – za zakończeniem dyskusji głosowało 8 radnych, 
przeciw 3 i 3 wstrzymało się od głosowania,

Artur Olechno – postawił wniosek o uznanie skargi za niezasadną,

uchwałę Nr XXXV/397/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 7 głosach za, 4 przeciw

i  2 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 7)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

W  tym  momencie  prowadzenie  obrad  przejęła  Przewodnicząca  Rady  Pani  Monika
Suszczyńska)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.6

Rozpatrzenie projektów uchwał :

a) w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  Zespołu  Szkół  Sportowych  w  Supraślu  w  Sportową
Szkołę Podstawową im. Ferdynanda Mareckiego w Supraślu :
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Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały,

uchwałę Nr XXXV/398/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
(zał. nr 8)

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Elizy Orzeszkowej w Sobolewie w
Szkołę Podstawową im. Elizy Orzeszkowej w Sobolewie :

uchwałę Nr XXXV/399/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
(zał. nr 9)

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym  w  Ogrodniczkach  w  ośmioletnią  Szkołę  Podstawową  w  Zespole  Szkolno-
Przedszkolnym w Ogrodniczkach :

uchwałę Nr XXXV/400/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
(zał. nr 10)

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Cieliczance :

Burmistrz  –   stwierdził,  że  był  tam  jeszcze  problem  z  numeracją  domów,  w  związku  z  tym
proponuje aby na każdej tabliczce oprócz nazwy ulicy były jeszcze wypisane numery
domów,

Pan  Milewski  –  stwierdził,  że  mieszkańcy  chcą  aby  ich  ulica  nazywała  się  „Cieliczanka”  ,
natomiast numery domów pozostały takie jak są teraz,

Monika  Suszczyńska  –  zapytała  co  będzie  z  numeracją  domów,  jeżeli  tą  ulicę  nazwiemy
„Cieliczanka”

Marek Szutko – stwierdził, że jego zdaniem jeżeli ta ulica zostanie nazwana „Cieliczanka” to już
jest  zmiana  adresu,  a  poza  tym jeżeli  jest  nadawana  nazwa ulicy  to  numeracja
posesji  się  zmieni,  ponieważ  będą  nadane  numery  od  początku  do  końca,  taka
zmiana numeracji jest konieczna,

Bożena  Żak  –  stwierdziła,  że  jej  zdaniem trzeba  zrobić  w Cieliczance  porządek  z  ulicami  i  z
numeracją domów,

Burmistrz  –  stwierdził,  że  nie  powinno się  uszczęśliwiać ludzi  na siłę,  jeżeli  mieszkańcy chcą
pozostawić stare numery, to należy je zostawić,

uchwałę Nr XXXV/401/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)
(zał. nr 11)

e) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sobolewo, gm. Supraśl (ul. Owocowa) :
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Bernard Prochaski – poinformował, że Komisja Infrastruktury zaopiniowała ten projekt uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/402/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych)
(zał. nr 12)

f) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany, gm. Supraśl (ul. Królewska) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/403/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)
(zał. nr 13)

g) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule, gm. Supraśl (ul. Wschodnia) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/404/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)
(zał. nr 14)

h) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ogrodniczki, gm. Supraśl (ul. Nowodworska) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/405/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 15)

i) w sprawie  przedłużenia  dzierżawy części  nieruchomości  ozn.  jako działka  nr  1924/3  o  pow.
0,0020 ha, położonej w Supraślu przy ul. 11-go Listopada 25, na której posadowiony jest garaż
tymczasowy :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/406/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

XXXV  sesja w dniu 25 września 2017 r. 7



(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 16)

j) w sprawie dalszej dzierżawy części nieruchomości ozn. jako działka nr 1487/10 o pow. 0,0382
ha, położonej w Supraślu przy ul. Konarskiego :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/407/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 17)

k) w sprawie dalszej dzierżawy części nieruchomości ozn. jako działka nr 276/3 o pow. 0,0480 ha,
położonej w Grabówce przy ul. Berberysowej :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/408/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 18)

l) w sprawie wydzierżawienia nieruchomości ozn. jako działka nr 724/1 o pow. 0,15 ha położonej
we wsi Ciasne przy ul. Polnej :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/409/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 19)

m) w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy na  okres  przekraczający  rok  budżetowy i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację  zadania (dot.  projektu  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części  gminy Supraśl  obejmującego obszar  części  obrębów
ewidencyjnych Karakule, Sowlany, Ciasne i Sobolewo) :

uchwałę Nr XXXV/410/2017 
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 20)
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n) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. opracowania projektu zmiany
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Supraśl) :

uchwałę Nr XXXV/411/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 21)

o) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  wykonania  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Supraśl)m :

uchwałę Nr XXXV/412/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 22)

p) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  opracowania  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Sowlany) :

uchwałę Nr XXXV/413/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 23)

q) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  opracowania  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Karakule i Ogrodniczki) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,

uchwałę Nr XXXV/414/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 24)
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r) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  sporządzenia  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Supraśl  w  rejonie  ul.Białostockiej  –
rozszerzenie cmentarza) :

uchwałę Nr XXXV/415/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 25)

s) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  sporządzenia  projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Supraśl  w obrębie geodezyjnym
Henrykowo) :

uchwałę Nr XXXV/416/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 26)

t) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. opracowania projektu zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  gminy  Supraśl  –  rejon  Szosy
Baranowickiej na odcinku Zaścianki) :

uchwałę Nr XXXV/417/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
(zał. nr 27)

u) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. zagospodarowania doliny rzeki
Supraśl – budowa kładki wraz z przebudową jazu na rzece  Supraśl) :

Józef Fiłonowicz – stwierdził, że trzeba przygotować nowy projekt modernizacji zalewu,

uchwałę Nr XXXV/418/2017
w sprawie jw. podjęto przy 11 głosach za i 1 przeciw,

 (zał. nr 28)

v) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  wykonania  dokumentacji
projektowej budowy ul.Sosnowej w Zaściankach) :

uchwałę Nr XXXV/419/2017
w sprawie jw. podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)
(zał. nr 29)
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w) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  (dot.  przeprowadzenia  badań
właściwości leczniczych klimatu dla potrzeb sporządzenia operatu uzdrowiskowego Uzdrowiska
Supraśl) :

uchwałę Nr XXXV/420/2017 w sprawie jw. 
podjęto przy 11 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania,

(zał. nr 30)

x) w sprawie podjęcia współpracy z miastem Niemenczyn na Litwie :

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że jego zdaniem te wszystkie współprace za dużo nas kosztują,
Burmistrz – wyjaśnił, że 60 % Niemenczyna to są Polacy, głównie chodzi nam o to , żeby z tego

korzystała młodzież, żeby współpracowały ze sobą szkoły,

uchwałę Nr XXXV/421/2017 w sprawie jw. 
podjęto przy 9 głosach za, 1 przeciw 

i 3 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 31)

y) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.  :

Radosław  Sakowski  –  poprosił  aby  Rada  Miejska  podjęła  uchwałę  intencyjną  w  sprawie
zabezpieczenia  środków  finansowych  (około  500  tys.  zł)  na  wykup
działek pod Park Grecki w Zaściankach,

Monika  Suszczyńska  –  zwróciła  uwagę,  że  te  środki  są  zabezpieczone  w  ramach  budżetu
obywatelskiego,

Burmistrz  –   wyjaśnił,  że  1,5  mln  zł  w  ramach  budżetu  obywatelskiego  na  Park  Grecki  ,
przeznaczone jest właśnie na wykup gruntu oraz na przygotowanie koncepcji,

Tadeusz Karpowicz –  stwierdził, że należałoby te działki jak najszybciej wykupić, ponieważ są już
wystawione do sprzedaży przez agencję nieruchomości i  w każdej  chwili
mogą być sprzedane,

Burmistrz – podkreślił, że w tej chwili w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego te
działki  są  przeznaczone  pod  budownictwo  przemysłowe,  a  gmina  może  wykupić
jedynie działki pod cel publiczny i dlatego najpierw należy zmienić plan zapisując w
nim, że te działki przeznaczone są np. pod rekreację,

Anna Nazarewicz – wyjaśniła, że środki gminne mogą być wydatkowane tylko na zadania gminne,
Radosław Sakowski – stwierdził, że w takim razie można założyć, że te działki gmina zakupuje z 

myślą o filii KZB w Zaściankach, a potem można zmienić plan miejscowy i 
wybudować tam Park Grecki,

Monika  Suszczyńska  –  stwierdziła,  że  jej  zdaniem  te  działki  gmina  powinna  wykupić  i  to
niezależnie od tego, czy na Park Grecki, czy na inne cele publiczne związane
z działalnością gminy,

Dawid Sienkiewicz – stwierdził, że jego zdaniem jest tu zbyt wiele niewiadomych,
Ludmiła  Sawicka  –   stwierdziła,  że  w  tej  sprawie  najważniejszy  jest  czas,  ponieważ  dopóki

przebrniemy wszystkie procedury związane z budżetem obywatelskim, to te
działki mogą być już sprzedane,

Burmistrz – zaproponował aby poczekać do wyników budżetu obywatelskiego,
Monika Suszczyńska – stwierdziła, że z dyskusji radnych wynika, że niezależnie od tego, czy Park

Grecki wygra, czy nie, to te działki i tak warto nabyć na rzecz gminy,
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-  zapytała Burmistrza, czy na chwilę obecną jest w stanie wskazać środki,
które mogą być zwolnione na wykup tych gruntów,

Burmistrz –  stwierdził,  że na dzień dzisiejszy nie widzi takiej możliwości, ale jest za tym, aby
zrobić wszystko, aby docelowo ten teren nabyć,

 -  pierwszy krok w tym kierunku już został zrobiony, ponieważ jest tam zmieniany plan
miejscowy,

 -  dodał, że jeżeli jeszcze w tym roku znajdą się środki, to jest za tym, aby przeznaczyć je
na wykup tych działek,

Radosław  Sakowski  –  poprosił  o  przegłosowanie  wniosku  złożonego  na  piśmie  przez  grupę
radnych,
Burmistrz –  stwierdził, że podejmie negocjacje co do ceny i będzie o tym na bieżąco informował 

radnych,
Radosław Sakowski –  zapytał Burmistrza, czy w takim razie na przyszłą sesję przygotuje uchwałę 

w sprawie zabezpieczenia środków na wykup tych działek,
Burmistrz –  powtórzył, że najpierw podejmie negocjacje co do ceny, a dopiero potem można będzie

myśleć o środkach na wykup tych gruntów,

uchwałę Nr XXXV/422/2017 w sprawie jw. 
podjęto przy 8 głosach za, 1 przeciw 

i 3 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 32)

z) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. projektu Ogrodu Saskiego w
Supraślu) :

Burmistrz – wyjaśnił,  że jest to obszar zabytkowy i dlatego najpierw trzeba było przeprowadzić
badania archeologiczne, wyników tych badań jeszcze nie ma,

 -  opracowanie  z  tych  badań  ma  posłużyć  architektowi  do  naniesienia  pewnej  wizji
architektonicznej, która uszanowała by dawny układ tego Ogrodu z przed 250 lat,

 -   w  związku  z  tym  ,  gdyby  nawet  w  najbliższym  czasie  architekt  otrzymał  to
opracowanie,  to  i  tak  do  końca  roku  nie  zdąży  zrobić  tego  projektu,  dlatego
przygotowania została ta uchwała,

Radosław Sakowski –  zapytał po co był konkurs na to opracowanie i  od 3 miesięcy czeka na
odpowiedź dlaczego nie  przyznano pierwszego miejsca,  tylko  były  dwa
drugie,

Burmistrz – wyjaśnił, że nie chodzi o to, aby architekt coś zrobił na siłę, tylko po to aby wydać
pieniądze i było to zrobione bez szerszej konsultacji, (po to był konkurs)

 -  odnośnie nie przyznania pierwszego miejsca, wyjaśnił, że nie był w tej komisji i nie
wie czym się kierowali jej członkowie nie przyznając pierwszego miejsca, tylko dwa
drugie,

 -  to  co  wymyśliła  młodzież  w  konkursie,  może  być  wykorzystane  przez  architekta
robiącego projekt,

uchwałę Nr XXXV/423/2017 w sprawie jw. 
podjęto przy 8 głosach za, 2 przeciw 

i 2 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 33)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Ad.7

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji :

nie było

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.8

Interpelacje i zapytania radnych :
Monika  Suszczyńska  –  złożyła  na  piśmie  interpelację  w  sprawie  postawienia  znaku  zakazu

parkowania na chodnikach przy szkole w Sobolewie,
Interpelacje na piśmie : w sprawie wyboru Dyrektora ZS w Sobolewie oraz m.in. w sprawie sytuacji
w KZB złożył radny Koronkiewicz.
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.9

Przyjęcie protokołów z XXXIII  i XXXIV sesji :

protokół z XXXIII sesji przyjęto przy 8 głosach za
i  4 wstrzymujących się od głosowania,

protokół z XXXIV sesji przyjęto przy 8 głosach za
i  4 wstrzymujących się od głosowania,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.10

Wolne wnioski i informacje :

Radosław Sakowski – poprosił aby zobowiązać Burmistrza, aby do przyszłej sesji przeprowadził
negocjacje i na sesję przygotował projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia
środków finansowych na wykup działek pod Park Grecki,

 -  poinformował,  że  jest  problem  z  przejazdem  kolejowym  przez  Szosę
Baranowicką w Zaściankach, w internecie jest petycja mieszkańców w tej
sprawie,

 -   zapytał  jakie  jest  na  dzień  dzisiejszy  stanowisko  Burmistrza  co  do
rozbudowy budynku KRUS-u, czy Burmistrz to popiera,

Józef Fiłonowicz –  zapytał czy na liście inwestycji drogowych zgłoszonych do Starostwa jest droga
do Surażkowa,

Ludmiła Sawicka –  odnośnie drogi Sobolewo-Henrykowo przypomniała, że to zadanie realizuje
gmina Supraśl i to Supraśl może mieć problemy z BOF-em, ponieważ ta droga
przede  wszystkim  jest  za  wąska,  są  tam  jeszcze  niezałatwione  sprawy
wywłaszczeniowe, a bez tego tej drogi nie da się zrobić,

Nina Kubajewska – stwierdziła, że już dwa lata temu prosiła o nadanie nazwy ulicy sięgaczowi
ul.Ciołkowskiego na odcinku od nr 2 do 12,

Leonard  Krzyżaniak  –  postawił  wniosek  o  zabezpieczenie  w  budżecie  środków  na  obniżenie
studzienek kanalizacji deszczowej, które są wyższe od jezdni, a cała woda
ścieka do studzienek kanalizacyjnych,
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Krystyna  Woronko  –  zapytała  czy  na  liście  do  Powiatu  znalazł   się  ciąg  pieszo-rowerowy do
Sowlan,

Burmistrz – stwierdził, że ciąg pieszo-rowerowy jest na tej liście,
Tadeusz Karpowicz – od 5-6 lat walczy o 2 lampy przy ul.Paryskiej, nawet były na to przeznaczone

środki i dalej tych lamp nie ma,
- środki z funduszu sołeckiego jego zdaniem zostały wydane niezgodnie z wolą

mieszkańców,
-  na  zebraniu  wiejskim  Burmistrz  przyklasną  pomysłowi  przystanku

rowerowego
- zabrano przystanek linii nr 1 przy kościele w związku z tym napisał wniosek o

przedłużenie linii nr 105,
- w czerwcu otrzymał obietnicę, że zostanie udrożniona droga do cmentarza,

poprosił aby to zrobić jeszcze przed 1 listopada,
- przy ul.Leszczynowej 28 stoi woda na asfalcie,

Michał Kozłowski – zapytał dlaczego drogi nie mogą być remontowane z funduszu sołeckiego,
Daniel  Sadowski  –  wyjaśnił,  że  był  w  tej  sprawie  w  RIO,  gdzie  powiedziano  mu,  że  drogi

powiatowe nie mogą być finansowane z funduszu sołeckiego,
Burmistrz – wyjaśnił, że środków na budowę przedszkola w Grabówce wcześniej nie można było

uruchomić,  ponieważ  droga  w  Henrykowie  była  z  tzw.  listy  w  trybie
pozakonkursowymi i wiadomo było, że  te środki otrzymamy, natomiast w przypadku
przedszkola  był  tryb  konkursowy  i  nie  wiadomo  było  czy  te  środki  otrzymamy  i
dlatego  budowę  można  było  rozpocząć  dopiero  po  podpisaniu  umowy z  Urzędem
Marszałkowski,

-  ponadto było rozstrzygnięcie Trybunału Konstytucyjnego i nie wiadomo było w jakiej
jesteśmy sytuacji,

-  wyjaśnił, że odnośnie przejazdu kolejowego przez Szosę Baranowicką, to wystąpił do
dyrektora PKP z prośbą o postawienie w tym miejscu szlabanów, po to aby upłynnić
ruch w tym miejscu,

-   jeżeli  chodzi  o  KRUS,  to  oczywiście  popiera  wszelkie  działania  z  tym związane,
ponieważ jest to bardzo korzystne dla Supraśla, 

-  dodał,  że w tej chwili został wydany projekt decyzji o warunkach zabudowy, który
został wysłany do uzgodnień, 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.11

        Zakończenie :

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.2330  zakończono.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Protokołował :                                     Wiceprzewodniczący Rady               Przewodnicząca Rady
Marian Brajczewski                                                                               
                                                                     Artur Olechno                      mgr Monika Suszczyńska
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